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Πούτιν: Είναι το ιερό μας έργο να στηρίζουμε 
την οικογένεια
/ Ειδήσεις και Ανακοινώσεις

Πρόεδρος της Ρωσικής Ομοσπονδίας Βλαδίμιρ Πούτιν δε θεωρεί τυχαίες τις 
θετικές δημογραφικές τάσεις στη χώρα τα τελευταία χρόνια.
«Σήμερα παρατηρούμε τις θετικές δημογραφικές τάσεις: άνοδο γεννήσεων, 
μείωση της μητρικής και παιδικής θνησιμότητας, αύξηση του αριθμού των 
οικογενειών που είναι έτοιμες να γίνουν κηδεμόνες και να υιοθετούν παιδιά που 
έμειναν χωρίς γονική μέριμνα. Αυτά τα αποτελέσματα δεν είναι επακόλουθο 
περιστάσεων, αλλά ένα τεράστιο έργο το οποίο ενώνει το κράτος, την κοινωνία, 
τους πολίτες της χώρας «, δήλωσε ο Πούτιν στην τελετή της απονομής βραβείων 
«Γονική δόξα » στο Σότσι.

Κατά τη διάρκεια της τελετής ο επικεφαλής του κράτους βράβευσε 9 ζευγάρια τα 
οποία ανατρέφουν 7 και περισσότερα παιδιά.
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Απευθυνόμενος στους βραβευμένους ο Πρόεδρος υπογράμμισε ότι η οικογένεια 
που βασίζεται «στις γερές παραδόσεις, διαδοχικότητα, αφιέρωση που είναι 
χαρακτηριστικά του λαού μας, είναι η δόξα της Ρωσίας, πραγματικό θεμέλιο του 
κράτους, εγγύηση της ηθικής υγείας της κοινωνίας μας «.

«Να στηρίζουμε την οικογένεια, να την προστατεύουμε είναι το ιερό μας έργο. Γι’ 
αυτό το λόγο όλα τα σχέδια και προγράμματα της ανάπτυξης της χώρας στην 
τελευταία ανάλυση αποσκοπούν στην ενίσχυση της οικογένειας, στη δημιουργία 
στη σύγχρονη Ρωσία των πιο ευνοϊκών συνθηκών για την γέννηση και την 
ανατροφή των παιδιών «, πρόσθεσε ο Πούτιν.
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